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PROTOKÓŁ 0012.6.3.2022 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu 17 lutego 2022 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.00 – 15.15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok, 
 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Jastrzębie-Zdrój do Śląskiej 

Organizacji Turystycznej, 
 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr I.9.2022 Rady Miasta  Jastrzębie-

Zdrój z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie likwidacji Filii nr 3 ul. Krakowska 
38 Miejskiej Biblioteki Publicznej w Jastrzębiu-Zdroju, 

 Pismo dot. wsparcia finansowanego podczas organizacji jubileuszu Szkoły, 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołów z dnia 13 stycznia oraz 20 stycznia 2022 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.3 

Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedawniony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Jastrzębie-Zdrój do Śląskiej 
Organizacji Turystycznej, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projekt uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Informacji, Promocji i Współpracy Zagranicznej – Izabela Grela.  Poinformowała, 
że Śląska Agencja Turystyczna pozwala na szersze promowanie bez udziału dużych 
pieniędzy własnych. Do tej pory było tak, że miasto Jastrzębie było pomijane w 
dużej szeroko rozumianej kampanii promocyjnej. Mam na myśli dwa obiekty, które 
są godne uwagi pod względem turystyki – Park Zdrojowy i Żelazny Szlak 
Rowerowy. Jeżeli chcemy myśleć, żeby móc zaistnieć w Województwie i jeszcze 
dalej w Polsce to musimy do tej organizacji przystąpić. Składka jest raz w roku 
wpłacana i wynosi 25 tys. zł. Da nam to możliwość obecności w dużych 
wydawnictwach. W tym roku Śląska Agencja turystyczna była na targach w Dubaju 
i promowała śląskie produkty. Nie było żadnego produktu z Jastrzębie-Zdroju. 
Dopóki nie będziemy członkami Śląskiej agencji Turystycznej będziemy poza 
promocją.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jaką kwotę płacimy do Stowarzyszenia „Olza”? 
 
Izabela Grela 
 - My jako Wydział płacimy 2500 zł.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedawniony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 
 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr I.9.2022 Rady Miasta  Jastrzębie-

Zdrój z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie likwidacji Filii nr 3 ul. Krakowska 
38 Miejskiej Biblioteki Publicznej w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedawniony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 

 Pismo dot. wsparcia finansowanego podczas organizacji jubileuszu Szkoły, 

Przewodniczący Komisji zapoznał członków Komisji z treścią pisma.  

Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ewa Gutowska 
 - Jeżeli chodzi o wsparcie Szkoły Muzycznej i współpracę ze szkołą to 
rozmawialiśmy z Panią Dyrektor i wówczas była taka propozycja ze strony miasta, 
aby Szkoła Muzyczna utworzyła stowarzyszenie bo dla miasta jest dużo łatwiej  
współpracując przez stowarzyszenie bo dajemy dotacje. W przypadku Państwowej 
Szkoły Muzycznej nie jesteśmy w stanie przekazać jako miasto środków 
finansowych. Jesteśmy w stałym kontakcie ze szkołą. Jak szkoła dopełni 
formalności w zakresie utworzenia stowarzyszenia to współpraca będzie jak 
najbardziej zgodna z prawem.  
 
Komisja Kultury, Sportu i Turystyki przygotowała wniosek w sprawie 
dofinansowania koncertu, który odbędzie się 3 marca 2022 r.  
 
Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  



3 
 

Franek Franciszek 
 - Szkoła Muzyczna deklaruje,  że miasto będzie mogło korzystać z Sali. Czy to 
będzie odpłatnie? 
 
Ewa Gutowska 
 - Nieodpłatnie. Planujemy nasze imprezy miejskie organizować już w nowej  Sali 
Szkoły Muzycznej.  
 
Ad.5 
 
Przyjęcie protokołów z dnia 13 stycznia oraz 20 stycznia 2022 r.  
 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  
 
Ad.6 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz       Mirosław Kolb 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 


